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Ευχαριστούμε το Συνδικάτο Οικοδόμων Αθήνας καθώς και την Ομοσπονδία 

Οικοδόμων και Συναφών Επαγγελμάτων για την πρόσκληση στην ημερίδα 

με θέμα αντιμετώπιση της ανεργίας και  της αναδουλειάς στον κλάδο των 

κατασκευών. 

Όλοι μας σήμερα ακούσαμε χρήσιμες πληροφορίες που όμως δεν είναι 

καθόλου ενθαρρυντικές για το άμεσο μέλλον μας . Η καθημερινότητα είναι 

δύσκολη πλέον σε όλη την Ελλάδα το διαπιστώνουμε και από τις 

επισκέψεις που πραγματοποιούμε ως πανελλήνια ομοσπονδία στην 

περιφέρεια. 

Η ανοδική πορεία που θα έχει η ανεργία  επιβεβαιώνεται  από τις 

υφεσιακές τάσεις της αγοράς και δεν πρέπει να μας ξεγελάνε οι δήθεν 

προβλέψεις για ανάκαμψη. 

Οφείλουμε να αντισταθούμε στην φτωχοποίηση των κατοίκων αυτής της 

χώρας διαμορφώνοντας σήμερα μια μορφή αγώνα που θα έχει ως κύριο 

συστατικό του την συσπείρωση για κοινή δράση. 

Θα ήθελα να επισημάνω ότι αποτελεί νότα αισιοδοξίας σε αυτή τη 

νεφελώδη πραγματικότητα, η συμμετοχή πολλών νέων ανθρώπων και η 

πρόθεση τους να αντισταθούν στην καθόλου τυχαία και συγχρόνως 

οδυνηρή έκβαση που έχουν πάρει τα πράγματα για τον κατασκευαστικό 

κλάδο. 

Σχετικά με τα προγράμματα δια βίου μάθησης , θα ήθελα να εκφράσω μια 

διαφορετική άποψη. Τα σωματεία βάσης και οι Ομοσπονδίες είναι χρήσιμο 

να έχουν σημαντικό λόγο στην διαμόρφωση αυτών των προγραμμάτων, τα 

οποία μπορούν να βοηθήσουν καθοριστικά στην ανάπτυξη του ανθρώπινου 

δυναμικού του ευρύτερου κλάδου. 

Νομίζω ότι δεν τα έχουμε εκτιμήσει και εκμεταλλευτεί όσο θα έπρεπε και 

είναι καιρός να το πράξουμε άμεσα. 

Σας ευχαριστώ.    


